
ZPRÁVA O ČINNOSTI ETICKÉ KOMISE UNIVERZITY OBRANY ZA 

KALENDÁŘNÍ ROK 2019 

V první polovině roku komise pracovala ve složení: 

doc. PhDr. Ivana NEKVAPILOVÁ, Ph.D., FVL - předsedkyně 

kpt. Mgr. Klára DUŠKOVÁ, FVZ 

Mgr. Jiří  DVOŘÁK, Ph.D., CJV 

PhDr. Libor FRANK, Ph.D., CBVSS - VŠ 

pplk. Ing. Jaroslav KUŽEL, ŠP 

Eva RŮŽIČKOVÁ, OE 

pplk. PhDr. Jiří SEKANINA, Ph.D., CTVS 

prof. Ing. Václav TALHOFER, CSc., FVT 

pplk. Dr. Ing. Alena TOKÁROVÁ, ÚOPZHN 

rtm. Petr TOPOLSKÝ, student 5. ročníku FVT. 

 

Ve druhé polovině roku zástupce CTVS - pan pplk. PhDr. Jiří Sekanina, Ph.D. - nastoupil do 

KGŠ. Z tohoto důvodu jmenoval rektor-velitel na dobu od 2. 9. 2019 do konce funkčního 

období komise dočasným členem EK pplk. Mgr. Františka Vaněčka. S řádným ukončením 

studia UO zaniklo členství v komisi rtm. Petru Topolskému.  

Komise stále, jako v minulých letech, pracuje bez tajemníka. Tuto funkci zastává předsedkyně 

EK UO.  

V hodnoceném období EK UO řešila celkem tři podání na porušení čl. 4 písmene a) Etického 

kodexu UO v habilitačních pracích a projednávala stanovisko k jedné žádosti o projekt TAČR.  

Podání byla doručena v listinné podobě k rukám předsedkyně EK UO dne 17. 5. 2019. Po 

podrobném posouzení jednotlivých prací pracovními týmy EK a na základě posudků externího 

odborníka, EK UO na svém zasedání 10. 7. 2019 přijala závěrečná stanoviska. Vzhledem 

k tomu, že ke dni 9. 7. 2019 byl předkladatelem jeden podnět stažen, byla komisí vydána pouze 

dvě oficiální stanoviska, která byla v souladu s jednacím řádem komise uveřejněna na intranetu 

UO a v listinné podobě předána zúčastněným osobám. V obou případech se podezření na 

plagiátorství nepotvrdilo.  

K žádosti o projekt TAČR vydala komise doporučující stanovisko na svém zasedání 25. 9. 

2019.  

V hodnoceném období komise pracovala velmi intenzivně a zodpovědně. Kromě plánovaného 

pravidelného zasedání komise 4. 12. 2019 se uskutečnila další tři mimořádná zasedání a mnoho 

dílčích komunikací probíhalo elektronicky a za pomoci sdílení interních informací na týmovém 

webu komise.   

Rok 2019 byl třetím, tedy posledním, rokem funkčního období členů EK UO. Předsedkyně EK 

na základě pokynu rektora-velitele a se souhlasem prorektora pro vzdělávání a záležitosti 

studentů, oslovila vedoucí příslušných součástí s žádostí o navržení nových zástupců v EK UO.   

 

 

Schváleno Etickou komisí UO (9 hlasů pro, 0 proti, 0 se zdržel):  4. 12. 2019  


